

2015 - Sustainable Industrial Processing Summit & Exhibition

2015
SIPS



VANYUKOV
INTERNATIONAL
SYMPOSIUM

Covering 3 Sustainability Pillars: (1) Science, Technology & Industrial Practice (2) Political and Social framework and (3) education.
Incorporating numerous International Symposia related to:
mineral*metals*material-mining*extraction*processing*manufacturing*
recycling*waste treatment-environmental/health* legal/management/
financial*policy/social issues

4 - 9 OCTOBER 2015, CORNELIA DIAMOND GOLF RESORT & SPA, ANTALYA, TURKEY

Досмухамедов Нурлан Калиевич

НИЦ "Инновационные технологии в горно-металлургической отрасли" КазНТУ им. К.И. Сатпаева
nurdos@bk.ru

Уважаемый Досмухамедов Нурлан Калиевич

Я, в качестве Председателя Симпозиума, приглашаю Вас, как лидера в своей области, представить ведущий доклад на "Международном симпозиуме имени А. В. Ванюкова", который проводится в честь выдающейся работы и достижения в жизни профессора Андрея В. Ванюкова. Этот симпозиум будет проходить в сочетании с саммитом "Устойчивая промышленная переработка 2015", который будет охватывать 3 основы устойчивости (sustainability pillars): (1) Наука, технология и производственная практика, (2) Политическая и социальная структура и (3) Образование.

Веб-сайт симпозиума со всеми охватывающими темами можно найти здесь:

www.flogen.org/sips2015/Vanyukov.php

Листовку симпозиума можно найти здесь: www.flogen.org/sips2015/pdf/Vanyukov_web.pdf

Симпозиум проводится при финансовой поддержке крупных международных организаций (не окончательный список приведен здесь: <http://www.flogen.org/sips2015/?gid=31>) и недавно несколько крупных промышленных предприятий предложили свое спонсорство.

Международный Комитет распространен на всех континентах:

<http://www.flogen.org/sips2015/?gid=16>

Кроме того, я приглашаю вас быть также членом Международного Комитета и помочь нам с какими-либо бумагами от ваших коллег и друзей.

Симпозиум будет проходить с 4-9 октября 2015 в отеле (все включено) "Cornelia Diamond Golf Resort And Spa" в Анталии, Турция:

www.corneliadiamond.com/hotels.asp?hotelID=3&lang=EN

Низкие специальные цены (все включено) номеров были договорены на дни саммита (с 4 по 9 октября, 2015), а также пять (5) дней до начала саммита (с 29 сентября по 3 октября 2015) и пять (5) дней после саммита (с 9 октября по 14 октября 2015). Для более подробной информации, пожалуйста, нажмите здесь (<http://www.flogen.org/sips2015/?gid=29>). Участие сопровождающих лиц или гостей **абсолютно бесплатно** во всех общественных мероприятиях симпозиума.

Существует четыре уровня регистрационных оплат: (1) специалисты, (2) молодые ученые, (3) студенты и (4) пенсионеры. У вас есть возможность пригласить студентов или молодых ученых чтобы мотивировать тех, кто упорно трудится и является наиболее успешным.

2015 - Sustainable Industrial Processing Summit & Exhibition

2015
SIPS



VANYUKOV
INTERNATIONAL
SYMPOSIUM

Covering 3 Sustainability Pillars: (1)Science, Technology & Industrial Practice (2)Political and Social framework and (3)education.
Incorporating numerous International Symposia related to:
mineral*metals*material-mining*extraction*processing*manufacturing*
recycling*waste treatment-environmental/health* legal/management/
financial*policy/social issues

4 - 9 OCTOBER 2015, CORNELIA DIAMOND GOLF RESORT & SPA, ANTALYA, TURKEY

Этот симпозиум будет проведен по тому же принципу что и предыдущие, такие как:

- SIPS 2014: Shechtman International Symposium (<http://www.flogen.org/ShechtmanSymposium>), Cancun, Mexico, June-July 2014;
- Fray International Symposium (<http://www.flogen.org/conferences.php?page=3>), Cancun, Mexico, November 2011;
- Sohn International Symposium (<http://www.flogen.org/conferences.php?page=4>), San Diego, California USA, 2006
- Yazawa International Symposium (<http://www.flogen.org/conferences.php?page=5>), San Diego, California, USA, 2003

Прошу Вас сообщить о вашем решении.

С наилучшими пожеланиями,

Dr. Florian KONGOLI

BSc (Honors), MASc, PhD,

MTMS, MGDMB, MCIM, MSME, MAIST, MISIJ, MSigmaXi, MIFAC, MACS, MASM, MMRS, MACerS, MECS

Chairman,

FLOGEN Star OUTREACH (<http://www.flogen.org>)

(Not-for-Profit Corporation)

1255 Laird Blvd, Ste 388, Montreal, QC, Canada, H3P 2T1

Toll Free (USA/Canada) +1-877-2-FLOGEN, ext. 220

Tel:(Canada) +1-514-344-8786 ext.220

Tel:(USA)+1-302-319-5575 ext.220

Fax:+1-514-344-0361

Mobile (Canada/USA) : +1-514-999-4979

Mobile (UK) : +44-7700070129

E-mail:FKongoli@FLOGEN.COM

Short Biography: <http://www.flogen.com/elt/pdf/Kongoli%20Short-CV-2013-01-15-P.pdf>

Publications: http://www.flogen.com/publi2.php?rubrique=metallurgy&sous_rub=Non_Ferrous

Involvements around the world: <http://www.flogen.com/news.php?action=4>

Business Activities: <http://www.flogen.com/news.php>

President of 2015 Sustainable Industrial Processing Summit (<http://www.flogen.org/sips2015/index.php>) with a special opening event by Prof. Shechtman, **2011 Nobel Prize Winner** in Chemistry and a Pioneer of Technological Start-up Revolution (Financial Times, 2012); 4-8 October 2015, at all-inclusive, Cornelia Gold and SPA Resort, Antalya, Turkey.

IMPORTANT CONFIDENTIALITY NOTE: This e-mail and any files transmitted with it are the property of FLOGEN Organization and/or its affiliates, are confidential, and are

2015 - Sustainable Industrial Processing Summit & Exhibition

2015
SIPS



VANYUKOV
INTERNATIONAL
SYMPOSIUM

Covering 3 Sustainability Pillars: (1)Science, Technology & Industrial Practice (2)Political and Social framework and (3)education.
Incorporating numerous International Symposia related to:
mineral*metals*material-mining*extraction*processing*manufacturing*
recycling*waste treatment-environmental/health* legal/management/
financial*policy/social issues

4 - 9 OCTOBER 2015, CORNELIA DIAMOND GOLF RESORT & SPA, ANTALYA, TURKEY

intended solely for the use of the individual or entity to whom this e-mail is addressed. If you are not a named recipient or otherwise have reason to believe that you have received this message in error, please notify the sender and delete this message immediately from your computer. Any other use, retention, dissemination forwarding, printing or copying of this e-mail is strictly prohibited. This e-mail does NOT constitute any binding acceptance of any offer, deal, contract, settlement of any sort. This e-mail is for information purposes only, and in the legal point of view, it does not replace whatsoever any signed agreement which is the only binding means recognized by FLOGEN. Although this email and any attachments are believed to be free of any virus or other defect that might affect any computer system into which it is received, and opened, it is the responsibility of the recipient to ensure that it is virus free and no responsibility is accepted by FLOGEN Organization and/or its affiliates for any loss or damage arising in any way from its use.